
VRAGEN  NAMENS PVDA / GL, SP en BOXTELS BELANG 
 
Aan:  College van B&W van de gemeente Boxtel 
 Markt 1 
 Boxtel 
 
 
Betr.: Verkeersmaatregelen 
Boxtel, 18 maart 2009 
 
 
Geacht College, 
 
 
Sinds 2004 ligt er een verzoek van een groep bewoners uit het zuidelijk deel van de 
Lierenbout in Boxtel om verkeersremmende maatregelen te nemen ter plaatse. Met 
regelmatige tussenpozen is met verschillende (zowel ambtelijke als bestuurlijke) 
vertegenwoordigers  van de gemeente Boxtel over dit verzoek gesproken. Ook het 
wijkorgaan Oost is bij het verzoek betrokken geweest. 
Gesproken is over de mogelijkheid van een verkeersdrempel, al dan niet in combinatie met 
het inrichten van een 30 km zone respectievelijk het bestempelen van het betreffende gebied 
tot woonerf. Als minste maatregel is door de bewoners geopperd om een verkeersbord 
“spelende kinderen” neer te zetten. 
Ook tijdens de rondgang van het College samen met raadsleden, nu twee jaar geleden, is 
het onderwerp ter plekke ter sprake gebracht door bewoners. 
In de loop der tijd is door de bewoners middels een handtekeningenactie in de buurt bijval 
gekregen voor een “maatregel”. Ook zijn aan de gemeente aanvullende gegevens verstrekt 
over het aantal kinderen in de directe omgeving. 
Ondanks alle gesprekken, brief- en mailwisselingen is er tot op heden (2009) geen duidelijk 
antwoord gekomen op het verzoek, laat staan een herkenbare maatregel genomen. 
 
De fractie van de PvdA / GroenLinks wil hierover conform artikel 37 van het Reglement van 
orde voor de vergaderingen van de gemeenteraad Boxtel onderstaande schriftelijke vragen 
stellen. De vragen betreffen zowel de gevolgde communicatie als de mogelijk  te treffen 
maatregelen. 
 

1. Is het college op de hoogte van de bemoeienis van verschillende ambtelijke en 
bestuurlijke vertegenwoordigers met het verzoek in de loop der jaren. Zo ja, kan het 
College dan aangeven op welke wijze die communicatie gestroomlijnd is, met name 
ook richting de bewoners die het verzoek hebben ingediend? Zo nee, is het College 
dan bereid om op korte termijn het een en het ander kort te sluiten met de bewoners? 

2. Is het college bereid, gelet op de lange tijd dat het verzoek al loopt, op korte termijn 
een duidelijk antwoord te formuleren naar de bewoners toe over de mogelijk te 
nemen maatregelen ter plaatse? Indien een concrete maatregel (verkeersdrempel, 
bestempelen tot 30 km zone, verkeersbord al dan niet in combinatie met elkaar) een 
reële optie is, kan het College dan, wederom gelet op de lange looptijd van het 
verzoek, bevorderen dat die maatregel dan op korte termijn wordt uitgevoerd? 
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